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Leopoldkanaal  –  Afwateringsfunctie

Knokke-Heist, Damme en een deel van Brugge
zijn aangewezen op het Leopoldkanaal voor hun
afwatering naar de zee.

In de winter van 1993-1994 en 1994-1995 en ook in
het voorjaar van 1998 hadden deze regio's te kam-
pen met overstromingen, en ook nu dient extra
pompmateriaal te worden aangevoerd van de civie-
le bescherming en van privé-aannemers om huizen
en landbouwterreinen en -gewassen te vrijwaren.
Onze landbouwers stellen met lede ogen vast dat
hun Nederlandse collega's momenteel reeds
opnieuw hun velden optrekken, alhoewel de regen-
val daar even hevig was, terwijl dit voor hen nog
onmogelijk is.

De oorzaak van dit probleem is bekend.

Het Leopoldkanaal kan zijn water niet snel genoeg
in zee lozen, waardoor bovendien de landelijke
beken die het overtollige water naar het Leopold-
kanaal afvoeren, geen voldoende lozingsmogelijk-
heden hebben. Zo moeten aan de monding van de
Zwinvaart, de Isabellavaart en de Ronselarebeek
extra pompen worden geplaatst om de huizen en
akkers te beschermen.

Het Leopoldkanaal kan niet snel genoeg in zee
lozen wegens een vervuilde monding in Heist en
het feit dat sinds de aanleg van een nieuwe zeesluis
het water door een zogezegde konijnenpijp moet
van enkele meters doorsnede, wat een veel te grote
beperking is van de lozingscapaciteit.

Het Zwinpolderbestuur meent dat met honderd
miljoen investeringen het probleem kan worden
verholpen.

1. Hoe wordt dit probleem verholpen ? Worden
die investeringen in het vooruitzicht gesteld ?

2. Binnen welke termijn kunnen de nodige werken
worden uitgevoerd ?

N.B. Deze vraag werd eveneens gesteld aan de
heer Steve Stevaert, minister vice-president
van de Vlaamse regering, Vlaams minister van
Openbare Werken, Vervoer en Ruimtelijke
Ordening.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Steve Stevaert, Vlaams minister van
Openbare Werken, Vervoer en Ruimtelijke Orde-
ning.


